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ПРОТОКОЛ № 138 

засідання постійної комісії з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста 

 

04.07.2019          зелена зала 

14.30 

 

Всього членів комісії: 8 чол. 

Присутні: Ковальчук І.І., Золотухін С.Є., Паламарчук В.А., Нагорна Т.В., Певнєв О.В., 

Ялоха І.С., Черніцький А.Л. 

Відсутній: Яницький О.К. 

 

Запрошені: Нестерук А.М. – заступник міського голови, Новачок В.П. – начальник 

управління житлово-комунального господарства. 

 

Головує на засіданні: Певнєв О.В. – голова постійної комісії. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Розгляд звернення депутата міської ради Мельничука І.О. щодо виділення коштів на 

проведення поточного ремонту вул. Вишневої та відведення дощових і талих з проїжджої 

частини дороги в районі буд. № 150-156. 

 Доповідає: депутат міської ради Мельничук Ігор Олегович. 

 

2. Розгляд звернення депутата міської ради Головко Л.Л. щодо виділення коштів на 

проведення ремонту дороги по вул. Трудовій до буд. 5Ж, в якому буде функціонувати 

амбулаторія сімейної медицини. 

 Доповідає: депутат міської ради Головко Людмила Леонтіївна. 

 

3. Розгляд звернення депутата міської ради Головко Л.Л. щодо встановлення дитячого та 

спортивного майданчиків на прибудинковій території буд. № 6Б, 6В, 6Г по вул. 

Красовського. 

 Доповідає: депутат міської ради Головко Людмила Леонтіївна. 

 

4. Розгляд звернення в. о. начальника управління комунального майна Кшемінської В.С. 

щодо надання кандидатури до складу аукціонної комісії для продажу об’єкта малої 

приватизації нежитлового приміщення по вул. Камʼянецькій, 82 площею 61,5 кв. м. 

 Доповідає: голова постійної комісії Певнєв Олег Віталійович. 

 

5. Різне. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Певнєва О.В. 

Перше питання порядку денного – розгляд звернення депутата міської ради 

Мельничука І.О. щодо виділення коштів на проведення поточного ремонту 

вул. Вишневої та відведення дощових і талих з проїжджої частини дороги в 

районі буд. № 150-156. 

Надав слово для виступу Мельничуку І.О. 

 

Мельничук І.О. Довів до відома членів постійних комісій, що по вул. Вишневій біля 

будинків 150-156 дощова вода збирається біля дворів, а не стікає вздовж 

вулиці. 

Звернувся із проханням виділити кошти на проведення поточного ремонту 

дороги по вул. Вишневій біля будинків 150-156 та відведення дощових і 

талих з проїжджої частини дороги. 
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Ялоха І.С. Запропонував рекомендувати управлінню житлово-комунального 

господарства спільно з депутатом міської ради Мельничуком І.О. виїхати на 

вул. Вишневу, провести обстеження дороги біля будинків 150-156, 

визначити обсяги робіт, що потрібно виконати, та надати пропозиції щодо 

включення в титульний список проведення поточного ремонту дороги по 

вул. Вишневій біля будинків 150-156. 

 

Певнєв О.В. Поставив на голосування пропозицію Ялохи І.С.: рекомендувати 

управлінню житлово-комунального господарства спільно з депутатом 

міської ради Мельничуком І.О. виїхати на вул. Вишневу, провести 

обстеження дороги біля будинків 150-156, визначити обсяги робіт, що 

потрібно виконати, та надати пропозиції щодо включення в титульний 

список проведення поточного ремонту дороги по вул. Вишневій біля 

будинків 150-156. 

 

В обговоренні взяли участь: Ковальчук І.І., Золотухін С.Є., Певнєв О.В., Паламарчук В.А., 

Нагорна Т.В., Ялоха І.С., Черніцький А.Л. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПОГОДЖЕНО. 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати управлінню житлово-комунального господарства спільно з 

депутатом міської ради Мельничуком І.О. виїхати на вул. Вишневу, 

провести обстеження дороги біля будинків 150-156, визначити обсяги робіт, 

що потрібно виконати, та надати пропозиції щодо включення в титульний 

список проведення поточного ремонту дороги по вул. Вишневій біля 

будинків 150-156. 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Певнєва О.В. 

Наступне питання порядку денного – розгляд звернення депутата міської 

ради Головко Л.Л. щодо виділення коштів на проведення ремонту дороги по 

вул. Трудовій до буд. 5Ж, в якому буде функціонувати амбулаторія сімейної 

медицини. 

Відмітив, що за рахунок пайових коштів було передано приміщення для 

розміщення амбулаторії. Тепер потрібно облаштувати дорогу до цього 

приміщення. 

Запропонував рекомендувати управлінню житлово-комунального 

господарства при внесенні змін до титульних списків передбачити кошти 

для виготовлення проектно-кошторисної документації та для проведення 

капітального ремонту дороги по вул. Трудовій до буд. 5Ж, в якому буде 

функціонувати амбулаторія сімейної медицини 

На наступному засіданні комісії прозвітувати по орієнтовну вартість робіт. 

Поставив на голосування дану пропозицію. 

 

В обговоренні взяли участь: Ковальчук І.І., Золотухін С.Є., Певнєв О.В., Паламарчук В.А., 

Нагорна Т.В., Ялоха І.С., Черніцький А.Л. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПОГОДЖЕНО. 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати управлінню житлово-комунального господарства при 

внесенні змін до титульних списків передбачити кошти для виготовлення 

проектно-кошторисної документації та для проведення капітального 

ремонту дороги по вул. Трудовій до буд. 5Ж, в якому буде функціонувати 
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амбулаторія сімейної медицини. 

На наступному засіданні постійної комісії прозвітувати по орієнтовну 

вартість робіт. 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Певнєва О.В. 

Наступне питання порядку денного – розгляд звернення депутата міської 

ради Головко Л.Л. щодо встановлення дитячого та спортивного 

майданчиків на прибудинковій території буд. № 6Б, 6В, 6Г по вул. 

Красовського. 

Надав слово для роз’яснення начальнику управління житлово-комунального 

господарства Новачку В.П. 

 

Новачок В.П. Відмітив, будинки № 6Б, 6В, 6Г по вул. Красовського що це нові будинки 

біля обласної лікарні, збудовані рік-два тому, і недоцільно виділяти кошти з 

міського бюджету на те, що не доробив забудовник. 

 

Певнєв О.В. Додав, що ці будинки збудовані на території ВО «Алмаз» і забудовник 

повинен був при здачі будинку облаштувати дитячий та спортивний 

майданчики на прибудинковій території цих будинків.  

Крім того, цей забудовник планує там ще будувати житлові будинки. 

Запропонував рекомендувати департаменту архітектури, містобудування та 

земельних ресурсів зв’язатись із забудовником, що здійснював будівництво 

будинків № 6Б, 6В, 6Г по вул. Красовського, та зобов’язати його до здачі в 

експлуатацію наступних житлових будинків збудувати дитячі та спортивні 

майданчики, в тому числі і на дворових територіях будинків № 6Б, 6В, 6Г по 

вул. Красовського. 

 

В обговоренні взяли участь: Ковальчук І.І., Золотухін С.Є., Певнєв О.В., Паламарчук В.А., 

Нагорна Т.В., Ялоха І.С., Черніцький А.Л. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПОГОДЖЕНО. 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів зв’язатись із забудовником, що здійснював будівництво будинків № 

6Б, 6В, 6Г по вул. Красовського, та зобов’язати його до здачі в експлуатацію 

наступних житлових будинків збудувати дитячі та спортивні майданчики, в 

тому числі і на дворових територіях будинків № 6Б, 6В, 6Г по вул. 

Красовського. 

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Певнєва О.В. 

Наступне питання порядку денного – розгляд звернення в. о. начальника 

управління комунального майна Кшемінської В.С. щодо надання 

кандидатури до складу аукціонної комісії для продажу об’єкта малої 

приватизації нежитлового приміщення по вул. Камʼянецькій, 82 площею 

61,5 кв. м. 

Запропонував рекомендувати управлінню комунального майна включити до 

складу аукціонної комісії для продажу об’єкта малої приватизації 

нежитлового приміщення по вул. Камʼянецькій, 82 площею 61,5 кв. м. 

депутата міської ради, члена постійної комісії з питань роботи житлово-

комунального господарства Золотухіна Сергія Євгеновича. 

Поставив на голосування дану пропозицію. 

 

В обговоренні взяли участь: Ковальчук І.І., Золотухін С.Є., Певнєв О.В., Паламарчук В.А., 
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Нагорна Т.В., Ялоха І.С., Черніцький А.Л. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПОГОДЖЕНО. 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати управлінню комунального майна включити до складу 

аукціонної комісії для продажу об’єкта малої приватизації нежитлового 

приміщення по вул. Камʼянецькій, 82 площею 61,5 кв. м. депутата міської 

ради, члена постійної комісії з питань роботи житлово-комунального 

господарства Золотухіна Сергія Євгеновича. 

 

 

Голова комісії           О.Певнєв 

 

 

Секретар комісії          Т.Нагорна 


